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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   56/2015 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   471/2015 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 22α  Δεκεμβρίου 2015, ημέρα Τρίτη και ώρα 13:00, στο 

Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 56η/2015 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 61176/18-12-2015 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Μπασακίδης 

Νικόλαος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 476 απόφαση), 2) Μπεχράκης Σταμάτης, 3)  Πολίτης 

Δημήτριος, 4) Φάβας Γεώργιος  και 5) Φαββατάς Δημήτριος.  
 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα, τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος, 2) Μπουζιάνης Παύλος και 3)  Νιάρχος Αναστάσιος.  

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής Επιτροπής 

κα Λιάππα Χρυσή (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 476 απόφαση), η οποία συμμετέχει στη 

συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον κ. Ηλιόπουλο Αθανάσιο.   

 

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο επικεφαλής της δημοτικής παράταξης 

«ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

  

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

με τίτλο : 

Επί του πρακτικού της επιτροπής διενέργειας επαναληπτικής δημόσιας ανοιχτής 
πλειοδοτικής δημοπρασίας για την εκμίσθωση οκτώ θέσεων περιπτέρων. 

Στο φάκελο του θέματος προς ενημέρωση ήταν το με αριθμ. πρωτ. 60768/16-12-2015 
έγγραφο της Επιτροπής Διενέργειας Δημοπρασιών του Δήμου, η οποία έχει συγκροτηθεί με 
την υπ΄ αριθμ. 20/2015 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με το οποίο διαβιβάζει 
συνημμένα το Πρακτικό της συνεδρίασής της που πραγματοποιήθηκε την Τετάρτη 16 
Δεκεμβρίου 2016 για τη διεξαγωγή  της εν λόγω δημοπρασίας, σύμφωνα με τους όρους της 
διακήρυξης που εγκρίθηκαν με την υπ΄ αριθμ. 381/2015 απόφαση της Οικονομικής 
Επιτροπής,  τα οποία αναλυτικά έχουν ως εξής: 
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Η εισήγηση του κ. Προέδρου, καθώς και η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του 
θέματος έχουν αναλυτικά ως εξής:  
 

 
Έγινε ο διαγωνισμός πάλι, δεν προσήλθε κανένας, εμείς καλούμαστε να 
κάνουμε δεκτό το πρακτικό της Επιτροπής και ανάλογα θα πράξουμε, πως θα 

το διαχειριστούμε το θέμα στο μέλλον. Ή θα γίνει νέος διαγωνισμός ή δεν ξέρω μπορεί να 
γίνει και απευθείας διαπραγμάτευση για τις θέσεις των περιπτέρων.  

 
Δεν εμφανίστηκε κανένας;  

 
Όχι, δεν εμφανίστηκε κανένας, σε καμία θέση.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΩΝΗ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Κύριε Πρόεδρε, είχαμε πει και στην προηγούμενη συνεδρίαση και στην αρχή 
όταν ξεκίνησε να μειώσουμε τις τιμές. Οι τιμές αυτές, 400 ευρώ ενοίκιο, την 

εποχή αυτή βρίσκει ακίνητο ο άλλος να νοικιάσει, όχι περίπτερο. Και 200 και 300 ευρώ το 
περίπτερο. Δεν γίνονται αυτές οι τιμές.  
Εγώ ζητάω από την Οικονομική Επιτροπή να πάει σε επανάληψη της διαδικασίας, αλλά με 
πολύ λιγότερες τιμές.  

 
Θα το δούμε. Η Καλαμάτα έτσι κι αλλιώς είναι γεμάτη περίπτερα και 
ψιλικατζίδικα. Ίσως να μην χρειάζονται και άλλα περίπτερα.  
 
Κύριε Πρόεδρε, επειδή ακούγεται ότι δεν θέλουμε να τα νοικιάσουμε, απλώς 
το κάνουμε αυτό για να μην πάμε για παράβαση καθήκοντος, την κάναμε αυτή 

τη διαδικασία γιατί οι τιμές αυτές, επαναλαμβάνω, είναι πάρα πολύ μεγάλες.  
 
Δεν είναι μεγάλες. Είναι λογικές τιμές και έχουμε πάρει και τα ενοίκια της 
περιοχής.  
 
Επειδή είστε στην αγορά σας λέω με 400 ευρώ νοικιάζουμε κατάστημα.  
 

Κύριε Πρόεδρε, μου επιτρέπετε να μιλήσω;  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, ναι.  
 
Ο κ. Φαββατάς προφανώς βλέπει μόνο το περίπτερο του Νοσοκομείου. Στις άλλες 
περιοχές, απ’ ό,τι τουλάχιστον είδα εγώ, είναι 150 ευρώ, 200, 250. Όλα τα άλλα 

είναι 150 ευρώ. Άρα, δεν νομίζω ότι είναι υπερβολικό το ενοίκιο των 150 ευρώ για ένα 
περίπτερο.  
Από κει και πέρα, προφανώς υπάρχει έλλειψη προσφοράς για να το νοικιάσουν, να το 
μισθώσουν λόγω των άλλων δαπανών που επιβαρύνονται οι περιπτεριούχοι, όπως, για 
παράδειγμα, τα ασφαλιστικά τους ταμεία τα οποία είναι υπερβολικά για μία τέτοια εποχή, 
όπως, για παράδειγμα, έναν υπάλληλο που θα πρέπει να βάλουν μέσα γιατί αυτοί 
λειτουργούν 18 ώρες το 24ωρο και ενδεχομένως και κάποιοι 24 το 24ωρο κτλ.  
Άρα λοιπόν, μην εστιαζόμαστε μόνο σε μία δαπάνη όπως είναι το ενοίκιο και λέμε ότι είναι 
ακριβό το ενοίκιο και γι’ αυτό δεν νοικιάζουν. Άλλοι είναι οι λόγοι που δεν νοικιάζουν. Και η 
μειωμένη προσέλευση του κόσμου, γιατί πλέον δεν υπάρχουν τα χρήματα στον κόσμο που 
υπήρχαν κάποτε.  

 
Ευχαριστούμε, κ. Φάβα.  

 
Γιατί βάζουμε το περίπτερο του Δημαρχείου, του νέου Δημαρχείου και δεν 
περιμένουμε πρώτα να λειτουργήσει το Δημαρχείο και μετά να το 

προκηρύξουμε ώστε να έχει μεγαλύτερο αντίτιμο; Νομίζω ότι πρέπει να εξαιρεθεί. Να 
λειτουργήσει πρώτα το Δημαρχείο και μετά με κίνητρο αυτό θα έχει τη μεγαλύτερη τιμή. 
Νομίζω ότι πρέπει να το εξαιρέσουμε.  

 
Εντάξει, η τιμή του είναι 150. Εντάξει, δεν μπορείς να πας και παρακάτω από 
150 ευρώ το μήνα. Δεν ενδιαφέρθηκε κανένας.  

 
Ναι, αλλά άμα λειτουργεί το Δημαρχείο, για το περίπτερο που είναι μπροστά 
στο Δημαρχείο θα έχει μεγάλη αξία και ο καθένας επιχειρηματίας θα 

σκέφτεται να δώσει κάτι παραπάνω για να το πάρει εφόσον θα λειτουργεί το Δημαρχείο. 
Άλλο πριν και άλλο όταν είναι γιαπί. Να βγει, λοιπόν, αυτό.   

 
Υπέρ και εγώ υπέρ είμαι σε αυτό.  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  
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Μα δεν παίρνουμε καμία απόφαση σήμερα. Για να καταλάβετε τι 
αποφασίζουμε. Σήμερα αποφασίζουμε να το βγάλουμε …  

 
Πρόεδρε, να το βγάλουμε με 600, γιατί ……  

 
Ούτε 600, να το δούμε τότε, όταν λειτουργεί.  
 

Ωραία. Σήμερα αποφασίζουμε για να κάνουμε δεκτό ή να μην κάνουμε δεκτό 
το πρακτικό της Επιτροπής. Αυτή την απόφαση παίρνουμε σήμερα. Οπότε 

αποφασίζουμε να κάνουμε δεκτό το πρακτικό της Επιτροπής. Η πλειοψηφία ΥΠΕΡ. ΥΠΕΡ;  
 
Ναι, κ. Πρόεδρε, με τις παρατηρήσεις που είπαμε όμως. Ότι θα ζητήσουμε να 
γίνει επανάληψη, όχι απευθείας αναθέσεις και αυτά, να γίνει επανάληψη του 

διαγωνισμού με μικρότερες τιμές.  
 
Και μικρό να το βάλεις Δημήτρη, πάλι δεν θα ……. 

 
Κύριε Αντωνόπουλε, έχετε το λόγο.  

 
Εγώ θέλω να πω το εξής όσον αφορά τα περίπτερα: Η Δημοτική Αρχή 
έχει θέσει στο μάτι του κύκλωνα, εδώ και πολύ καιρό, υπό διωγμό τους 

περιπτεράδες, για λόγους και αντικειμενικούς αλλά και υποκειμενικούς. Η τιμή των 
περιπτέρων δεν είναι μόνο αυτή η οποία αναφέρεται στο πρακτικό. Υπάρχει ο περιβάλλοντος 
χώρος του περιπτέρου ο οποίος κοστίζει πολλαπλάσια χρήματα, το ξέρουμε όλοι, δεν 
πληρώνουν μόνο για το περίπτερο, θα αναγκαστούν να πληρώσουν και για χώρο που θα 
καταλάβει το περίπτερο περιφερειακά, το οποίο αυτό  ………  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ………. (δεν ακούγεται)  

 
Είναι μια πραγματικότητα όμως αυτό. Το οποίο αυτό θα αλλάξει κατά 
πολύ την τιμή του ενοικίου του περιπτέρου.  

Συνυπολογίζουν, δηλαδή, θέλω να πω αυτοί που θέλουν να πάρουν το περίπτερο και αυτά, 
γιατί ένα περίπτερο δεν μπορεί να λειτουργήσει μόνο με το χώρο του περιπτέρου. 
Υποχρεωτικά, γιατί έχει ανταγωνισμό, γιατί πρέπει να βάλει και άλλα πράγματα και όλα αυτά. 
Αυτά, λοιπόν, ανεβάζουνε ψηλά το κόστος.  
Λοιπόν, είναι η τιμή τριπλάσια, τετραπλάσια απ’ αυτό που θα δώσουν. Γιατί είναι οι τιμές 
ανάλογα την περιοχή που νοικιάζετε εσείς στο χώρο της πλατείας. Ανάλογα. Δεν ξέρω τι τιμές 
έχει, ούτε και εσείς το ξέρετε.  

 
Στο ενοίκιο άντε να έχει μια επιβάρυνση 40 ευρώ το μήνα.  

 
Μπορεί και παραπάνω, δεν το ξέρουμε αυτό.  
 

Σας το λέω εγώ επειδή ξέρω.  
 
Ωραία, λοιπόν. Όλα αυτά, λοιπόν, είναι ένα έξοδο για τους 
περιπτεράδες που δεν αποτυπώνεται εδώ.  

 
Έξοδο είναι και το Ταμείο τους που είναι 300 ευρώ το μήνα.  

 
Τέλος πάντων, κ. συνάδελφε. Δεν είναι τα πράγματα τόσο 
απλοποιημένα. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  



Συνεδρίαση :  56/2015  Τρίτη  22 / 12 / 2015 ΑΠΟΦΑΣΗ   471/2015 

Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής   11

Το βλέπετε μονόπλευρα.  
 
Είναι και άλλοι παράγοντες. Τα περίπτερα, κατά ομολογία και του 
Προέδρου, δεν τα θέλει η Δημοτική Αρχή για κάποιο λόγο. Ενοχλούνε 

την αισθητική, ας το πούμε έτσι, της Δημοτικής Αρχής, του Δημάρχου, πέστε το όπως 
θέλετε. Αυτό είναι μια πραγματικότητα. Έτσι;  

 
Δεν είναι θέμα αισθητικής. Τα πεζοδρόμια είναι για να κυκλοφορεί ο κόσμος.  

 
Δεν έχουμε αντίρρηση, αλλά αυτό να ισχύσει και αλλού. Όχι μόνο στα 
περίπτερα.  

 
Παντού ισχύει αυτό.  

 
Για να δούμε.  
 

Παντού ισχύει αυτό.  
 
Να κάνω μια τελευταία υπενθύμιση. Εμείς, τουλάχιστον εγώ προσωπικά, 
ζητώ να βγει έξω το περίπτερο του νέου Δημαρχείου και να γίνει 

διαγωνισμός ειδικά γι’ αυτό αργότερα. Ή με άλλα. Αφού λειτουργεί πρώτα το Δημαρχείο.   
 
Καταγράφηκε. ΟΜΟΦΩΝΑ.  
 

 
 
Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, καθώς επίσης και τις διατάξεις του άρθρου 72 του Ν. 
3852/2015, 
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

Υιοθετεί το πρακτικό της επιτροπής διενέργειας επαναληπτικής δημόσιας ανοιχτής 
πλειοδοτικής δημοπρασίας  για την εκμίσθωση οκτώ (8) θέσεων περιπτέρων που 
βρίσκονται στις οδούς: 

1)  Σφακιανάκη (Τέντα, Ανατολικό Κέντρο)  

2)  Σαλαμίνος (Μαρίνα)  

3)  Λακωνικής, συνοικισμός Εργατικών κατοικιών (πάρκο)  

4)  Καλλιπατείρας, απέναντι από κατοικίες Ανατ. Κέντρου  

5)  Συνοικισμό Νικηταρά (πλατεία)  

6)  Κανάρη & Πλάτωνος (ΙΚΑ)  

7)  Αριστομένους & Σόλωνος  

8)  Αθηνών, μπροστά από το Νέο Δημαρχείο, 

το οποίο καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης αυτής και 
συγκεκριμένα διαπιστώνει το άγονο του εν λόγω διαγωνισμού, δεδομένου ότι δεν 
κατατέθηκε καμία προσφορά.  
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

ΦΑΒΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης     1. Λιάππα Χρυσή  

  2. Μπεχράκης Σταμάτης  

  3. Πολίτης Δημήτριος   

  4. Φάβας Γεώργιος  

  5. Φαββατάς Δημήτριος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 8 Ιανουαρίου 2016 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
  


